



OUR EXPEDITION TEAM

Jianxi Cao / 曹建西

Expedition member

EN Holding a mechanical engineering degree from Tongji University in Shanghai, he has been working for seven years at the Polar Research Institute of China as an Antarctic mechanical equipment manager. Meanwhile, he went on four working trips to Antarctica, including a winter

CHN 毕业于同济大学机械工程学院,曾就职于中国极地研究中心,负责管理极地机械设备。期间,4次前往南极开展现场工作,包括2005/06年的第22次南极考察队长城站越冬,任站

at the Great Wall Station in 2006 and three inland expeditions to Dome A where Kunlun Station is located right now. He joined the teams to locate the ideal position for Kunlun Station in 2008 and helped building it in the year after. In 2010, he went back to Kunlun Station as head of mechanics and

长助理。之后更是3次前往气候极端恶劣,风险极大的南极冰盖最高点Dome A: 24次南极考察队建站选址; 25次南极考察队昆仑站建站; 27次南极考察队昆仑站深冰芯钻

the second station leader taking responsibility of the vital machines, such as snow trucks, heavy sledges and diesel generators of the traverse expedition. He likes snowboarding and surfing and is fascinated about all outdoor activities, especially hiking and camping.

建设,任内陆探险队 首席机械师兼副队长 及昆仑站副站长。他 的兴趣爱好包括滑雪, 冲浪,痴迷于各种户 外活动和探险活动, 尤其是徒步和野外露 营。